
IV spotkanie biznesowe geodetów regionu
Przedmiotem kolejnego spotkania, którego tematyka miałaby służyć interesom geodetów pracujących w
regionie, to właściwe skalkulowanie nakładu pracy, który jest niezbędny do tego aby zlecenie mogło być
wykonane  poprawnie,  i  to  zarówno  pod  względem  wymogów  technicznych,  jak  i  w  zgodzie  z
przepisami prawa ustalonymi dla naszego zawodu. 

Powyżej: Jerzy Chylewski; Sławomir Wnuk. Poniżej: Henryk Siuda, Bolesław Krystowczyk, Jarosław Kaszewski, Robert Cieszyński, Sławomir Wnuk.  



Co do terminu tego „forum”, to nie przyjęto żadnego ustalenia, ale padło stwierdzenie, że powinno ono
mieć miejsce w połowie roku. Prezentacje i skalkulowanie niezbędnego czasu na wykonanie prac w
typowych asortymentach powinny być rezultatem wysiłku większej grupy wykonawców. 

Henryk Siuda, Beata Startek;                                                                                                             Bolesław Krystowczyk

Podczas  wymiany  zdań  dominowało  przekonanie,  że  nie  sugerowana  tematyka  „forum”  nie  może
stanowić  namiastki  cennika  za  prace  geodezyjne,  a  „stanowić  jedynie,  i  aż”, materiał  wspierający
jednostkowe myślenie geodety o tym jaki wysiłek zawodowy należy włożyć, aby zlecenie mogło być
wykonane w zgodzie ze sztuką geodezyjną i nie naruszało norm obowiązującego nas prawa. 
Poniżej: Beata Startek, Joanna Gęsikowska, Ryszard Krzyżanowski, Jerzy Chylewski, Henryk Siuda, Bolesław Krystowczyk



U góry: Henryk Siuda; Bolesław Krystowczyk. Powyżej: Beata Startek; Jerzy Chylewski. Poniżej: Bolesław Krystowczyk, Stanisław Marcin Wiliński.



U góry: Beata Startek, Joanna Gęsikowska; Henryk Siuda, Ryszard Krzyżanowski. Powyżej: Jarosław Kaszewski, Henryk Siuda; Beata Startek, Joanna Gęsikowska, Bolesław 
Krystowczyk. Poniżej: Ryszard Krzyżanowski, Jerzy Chylewski; Robert Cieszyński, Sławomir Wnuk.



Bolesław Krystowczyk, Jarosław Kaszewski, Robert Cieszyński

Rok 2019 rokiem geodezji
W Prezydium Zarządu Głównego SGP rozważano wystąpienie do Sejmu RP, aby posłowie rozważyli
możliwość przyjęcia uchwały stwierdzającej rok 2019 rokiem geodezji.  Inicjatywa ta, która wydaje się
interesująca i nobilitująca geodezję ujrzała światło dzienne zbyt późno, aby uzyskała akceptację Sejmu,
czy Senatu.   
Poniżej: Beata Startek;                                                                                                             Ryszard Krzyżanowski



Spotkanie opłatkowe w Toruniu
Bolesław Krystowczyk poinformował o zaproszeniu, jakie nadeszło z Oddziału SGP w Toruniu. Zarząd
toruński zaprosił na spotkanie opłatkowe Stanisława Marcina Wilińskiego, Henryka Siudę i Bolesława
Krystowczyka. Uroczystość ma miejsce w dniu 17 grudnia 2018 roku, a osoby zaproszone potwierdziły
na niej swoją obecność.

Sławomir Wnuk;                                                                                                                              Henryk Siuda

Uwagi i wolne wnioski
Joanna Gęsikowska, przewidując swoją nieobecność na spotkaniu opłatkowym w dniu 14 grudnia 2018
roku w hotelu BRDA, złożyła wszystkim obecnym serdeczne życzenia świąteczne, pogody ducha oraz
pomyślności na Nowy Rok.

Jarosław Kaszewski, Henryk Siuda;                                                                                                                                Prezes Bolesław Krystowczyk zamykający obrady

Bolesław Krystowczyk zamykając zebranie podziękował obecnym za czynny i ważny udział w obradach.
Zapowiedział kolejne zebranie na początek następnego roku.                            Stanisław Marcin Wiliński



… gazania w czasie przymrozków grudnia 2018 roku .



 

… rozmaitości grudnia 2018 roku, w czas deszczu ...



                … jesienny grudzień 2018 roku …



OPGK w Bydgoszczy uległo likwidacji …
W dniu 20 grudnia 2018 roku uczestniczący w Zgromadzeniu Wspólników wysłuchali sprawozdania 
likwidacyjnego, które przedłożył Likwidator Spółki OPGK w Bydgoszczy. Jego wymowa nie może być 
uznana za zadowalającą udziałowców, bowiem wynik likwidowanego od 2015 roku przedsiębiorstwa, 
co prawda dodatni, wynosi zaledwie 62 tysiące złotych, w stosunku do 1418 udziałów.
Poinformowano zebranych, że niezamknięte sprawy (np. spór z wojewodą łódzkim o należności za 
prace prowadzone na terenie powiatu piotrkowskiego mógłby rozstrzygnąć sąd nie wcześniej jak w 
ciągu dwóch lat) nie rozstrzygają o zamknięciu procesu likwidacyjnego firmy.

Powołanie Przewodniczącego Zgromadzenie, na zdjęciu lewym Antoni Olejniczak, Henryk Siuda, Jan Drygas; na zdjęciu prawym Jan Stanisław Lipiński

Wystąpienie likwidatora Spółki poprzedziły czynności formalne, umożliwiające przeprowadzenie 
zgromadzenia: wskazanie i wybór przewodniczącego (Jan Stanisław Lipiński), sekretariatu (Kamila 
Rochowiak), komisji skrutacyjnej i komisji uchwał i wniosków (Romuald Gill, Maria Kurdelska).Maria 

Kurdelska, Bernard Rinc, Stanisłąw Marcin Wiliński, Tadeusz Hałas, Henryk Siuda, Antoni Olejniczak, Jan Drygas, Jan Stanisław Lipiński, Romuald Gill

Końcowym postanowieniem zebrania było podjęcie uchwały w sprawie „zakończenia postępowania 
likwidacyjnego Okręgowego Przedsiębiorstwa Geodezyjno-Kartograficznego w Bydgoszczy Spółka z 
o.o. w likwidacji”.



Likwidator Jan Stanisław Lipiński zapewnił o niezwłocznym przystąpieniu do podziału wyżej podanej 
kwoty wśród udziałowców, odpowiednio do ilością posiadanych udziałów.
To dość smętne w nastroju spotkanie udziałowców Spółki OPGK przedstawia wspólna fotografia.   smw



                 … w grudniu 2018 roku ...


